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Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt

Així,  gràcies a les imatges gravades, els agents
van poder detenir els presumptes autors de
dos robatoris amb estrebada, que van tenir lloc
el passat 30 de juliol al c/ Mediterrani i a l’Av.
Verge de Montserrat. En aquest cas, la
col·laboració de les víctimes va resultar
fonamental per obtenir informació relativa a
l’aspecte físic dels presumptes assaltants i el
vehicle i el lloc per on havien fugit.
Les càmeres també van resultar claus a l’hora
d’identificar el vehicle que van fer servir els
presumptes autors d’un robatori "silenciós" que
va tenir lloc al c/ Bignònies el passat 18 d’agost.
Les investigacions de la Policia Local van
concloure que el vehicle en qüestió havia estat
sostret uns dies abans en una altra població,
la qual cosa ha permès relacionar aquest fet
delictiu amb una altra investigació, ja iniciada
per un altre cos policial.

La posada en marxa
del circuït de càmeres
de videovigilància, que
tenia l’objectiu
d’aconseguir un efecte
dissuasori i ajudar a
reduir els delictes i
actes incívics al carrer,
ha començat a donar
bons resultats, ja que
en els darrers mesos
es percep una major
sensació de seguretat
entre la ciutadania i el
nombre de delictes ha
disminuït un 30%.
El sistema de
videovigilància,
centralitzat en una sala
de control a la seu de
la Policia Local, grava
durant les 24 hores
del dia, la qual cosa
ha permès que ens
s’hagin pogut
resoldre  diversos fets
delictius amb èxit
els darrers mesos.

A la fotografia es poden veure els objectes intervinguts durant
l’actuació efectuada per la Policia Local, frustrant  un robatori en un
habitatge del Ps. Marquès de Casa Riera, amb la col·laboració dels

Mossos d’Esquadra i de les policies locals de Sant Andreu de
Llavaneres i Caldes d’Estrac.

Als bons resultats obtinguts aquest estiu per
la Policia Local, gràcies a la càmeres de
videovigilància, cal sumar-hi dues exitoses
actuacions: la detenció "in fraganti", la matinada
del passat 11 de setembre, dels 3 presumptes
autors d’un robatori en un habitatge del Ps.
Marquès de Casa Riera, i la localització d’un
conat d’incendi a la zona boscosa de les
Bilbenyes, que gràcies a la ràpida i eficaç
intervenció de la patrulla policial només va
arribar a cremar una superfície de 30m2, tot i
que va requerir la intervenció de dues dotacions
de bombers i una dotació de l’ADF.
L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt preveu
ampliar el circuït de videovigilància, format
actualment per 10 càmeres, amb la instal·lació de
nous aparells de gravació al magatzem  de la Brigada
Municipal, al parc dels Germans Gabrielistes i
en diverses àrees de recollida selectiva.

En els darrers mesos els actes delictius han disminuït un 30 %
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Aquest a tardor es posen en marxa els hort s urbans
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Noves millores a les àrees de recollida selectiva

La finalitat d'aquestes obres, que s'inicien
l'1 d'octubre, és adequar la plaça del Poble
com a espai lliure de vehicles, per a millor
gaudí dels veïns i veïnes.
Les obres han estat adjudicades a
EuroCatalana d’Obres i Serveis, tenen un
cost de 89.237,36 euros, que seran finançats
en part amb una subvenció del PUOSC,
i tindran una durada de gairebé 3 mesos.
Mentre s’allarguin els treballs, no es podrà
estacionar a la plaça, que romandrà
tancada a qualsevol tipus d’ús.
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L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt      impulsa
el programa "Horts Urbans" , adreçat a persones
jubilades, pensionistes i prejubilades del
municipi.  A través d’aquesta iniciativa es pretén
oferir uns espais per al conreu de verdures i
hortalisses per a l’autoconsum i alhora fomentar
i difondre l’agricultura ecològica.
Els horts urbans, un total de 23 parcel·les d’uns
30 m2, estan ubicats als terrenys de propietat
municipal situats al parc dels Germans Gabrielistes
i contaran amb un punt d’aigua de rec, un armari
per guardar eines i estris i un compostador per a

gestionar el residu verd procedent de la seva activitat.
El projecte, a banda de la finalitat productiva
associada a l’autoconsum, té també finalitats
socials, ambientals i educatives, ja que des de
la Regidoria de Medi Ambient s‘oferirà als
usuaris orientació, cursos de formació i es
fomentarà l’agricultura ecològica i sostenible.
Els sol·licitants dels horts urbans han de reunir
una sèrie de requisits, com figurar empadronats
al municipi amb una antiguitat mínima
de 2 anys i estar en condicions físiques que
permetin realitzar les tasques pròpies del cultiu.

   Les condicions d’accés
als horts urbans es poden

consultar a la web municipal
o a l’OAC de l’Ajuntament.
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La Regidoria de Medi Ambient
substitueix els rètols dels
contenidors i  realitza nous
tancaments de fusta a les àrees
de recollida selectiva per
minimitzar el seu efecte visual.
Al llarg del passat mes
de setembre s’han substituït
els rètols dels contenidors,
corresponents a cada fracció
de residu: vidre, envasos,
paper/cartró, orgànica i rebuig.
Els rètols expliquen de forma
gràfica quins residus s’han
de dipositar a cada contenidor,
en funció de les diferents
fraccions, amb l’objectiu d’evitar
confusions entre els usuaris
i afavorir la correcta gestió
dels residus domèstics.

Una altra de les actuacions que
s‘han dut a terme en les darreres
setmanes és el tancament amb
fustes de diverses àrees de
contenidors, concretament al
carrer Olivers, Pg. de Sant Joan,
Av. del Regadiu i  Can Gassull,
amb la finalitat de minimitzar al
màxim el seu efecte visual i
millorar la imatge del poble.
La regidoria de Medi Ambient té
previst continuar instal·lant nous
tancaments a la resta d’àrees  de
recollida selectiva del municipi.
Aprofitem per recordar-vos que
l’abandonament dels residus fora
dels contenidors suposa un
incompliment de l’ordenança
municipal i la seva retirada, un
sobrecost per a l’Ajuntament.

La Regidoria de Sanitat, Salut Pública i
Consum posa en marxa una campanya per
fomentar la inscripció dels animals de
companyia al cens municipal d’animals
domèstics. La campanya també vol incidir
en la necessitat que els propietaris facin
implantar als seus animals el xip identificatiu.
Per tal de facilitar la col·locació dels xips,
l'Ajuntament de Sant Vicenç, en col·laboració

amb el Centre Veterinari Quatre Potes,  durant
el mes d'octubre subvencionarà una part del
cost d’identificació dels animals. Abans
però, caldrà que demaneu cita, trucant al
93 791 25 24 o bé al 663 04 22 47.
Un cop identificada la vostra mascota, ja
us podeu acostar fins l’OAC de l’Ajuntament
i  inscriure-la al cens municipal d’animals
domèstics -que és un tràmit gratuït-.

Recollida
d'andròmines

93 791 05 11
Durant el mes

d'octubre, el servei de
recollida de mobles

vells (gratuït),
electrodomèstics

i residu verd
(previ pagament)

s'oferirà els dilluns,
dimecres i divendres,

de 9 a 13h.

Arrenquen les obres de remodelació de la Pl. del Poble
Tanmateix, a partir del 5 de novembre,
també es produiran afectacions al c/ Major
i a la zona d’aparcaments del c/ Sant Antoni.
Pel que fa al mercat setmanal dels dijous,
a partir del 4 d’octubre, es trobarà instal·lat
a la plaça de l’Església.
Aquesta actuació s’inclou en un projecte
de millora urbana del Nucli Antic que s’ha
anat executant d’ençà l’anterior legislatura,
amb l’objectiu de revitalitzar i millorar
aquesta àrea del poble, adequant-la
a les necessitats actuals.
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El Ple ordinari de juliol

octubre 2012

El Ple ordinari del mes de juliol es va celebrar el dijous dia 26, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van tractar
els punts següents:

  Aprovació inicial de la modificació de l'Ordenança número 73, reguladora dels sorolls i les vibracions: s'aprova per unanimit at.

  Aprovació de l'Expedient de modificació i habilitació de crèdit 2/2012:  s'aprova per majoria absolut a, amb 8 vots a favor,
de CiU, PSC i PP, i 5 abstencions, de 9 SV i Esquerra-Entesa.

  Modificació puntual del Peri del Nucli Històric per a la connexió del c/ de Baix amb el c/ Can Rams: s'aprova per unanimitat.

  Proposta, presentada per 9 SV i Esquerra-Entesa, relativa a reprovar l'actitud del regidor de Comunicació, Miquel Àngel
Martínez, en el seu intent de manipular, amagar i silenciar les opinions i les imatges que no li són favorables i demanar
la seva dimissió irrevocable, com a regidor de Comunicació: es desestima per majoria absoluta, amb 7 vots en contra,
de CiU i PSC, 5 vots a favor, de 9 SV i Esquerra-Entesa, i l'abstenció, del PP.

La tribuna política de Sant Vicenç
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La construcció de
l’Institut de Sant Vicenç 
està aturada en espera
de finançament.
Mentre això es soluciona,
volem saber  COM i ON
faran l’ESO i el Batxillerat 
els nostres joves el
proper curs. QUAN 
sabrem  alguna cosa
de l’entrevista pendent
amb el director dels
Serveis Territorials
d’Ensenyament?
Per QUAN un Consell
d’educació on els
afectats puguin 
PARTICIPAR i PARLAR  
en profunditat d’aquest
i altres temes?

El Partit Popular és
cada cop més present
en l’activitat política del
poble, tot i estar a
l’oposició. El nostre
principal objectiu és
trencar amb les
etiquetes en desús,
que propicien tot el
contrari del què volem
transmetre.
La nostra implicació,
compromís i treball
es veu referendat dia
a dia en la participació
de les propostes,
suport als plenaris i
en la intervenció
en els actes propis i
institucionals.

  Proposta, presentada per 9 SV i Esquerra-Entesa, perquè les taules de contracció, selecció i adjudicació comptin amb
la participació de tots els grups polítics: 9 SV i Esquerra-Entesa enretiren la proposta per a major estudi.

  Proposta, presentada per CiU, 9 SV i Esquerra-Entesa, per donar suport a la Campanya "No vull pagar": s'aprova per
majoria absolut a, amb 11 vots a favor, de CiU, 9 SV i Esquerra-Entesa, i les abstencions, del PSC i PP.

  Proposta, presentada per CiU, 9 SV i Esquerra-Entesa, de suport als actes de la Marxa per la Independència: s'aprova per
majoria absolut a, amb 11 vots a favor, de CiU, 9 SV i Esquerra-Entesa, el vot en contra, del PP, i l'abstenció, del PSC.

L’Ajuntament de Sant V icenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per
les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

La web municip al obté la 3a puntuació més alt a del Maresme
www.svmontalt.cat és una de les sis webs
municipals del Maresme que han aprovat el
test de la Universitat Autònoma de Barcelona
sobre transparència informativa. El test, centrat
en el Decàleg de Bones Pràctiques de la
Comunicació Local Pública, avalua i puntua
els recursos d’informació i comunicació que
ofereixen les webs dels ajuntaments per a
facilitar el control democràtic de l’acció dels
governs i afavorir la participació ciutadana.

San Vicenç

de Montalt

En uns temps en els
quals només sentim a
parlar de crisi,
endeutaments i rescats,
els santvicentins i les
santvicentines ens hem
de felicitar tots perquè el
nostre Ajuntament és un
dels més solvents i
sanejats del país.
Governar en època de
vaques grasses és fàcil,
però a CiU ens ha tocat
fer-ho durant els anys
més durs i difícils.
Tot i així, hem sabut
gestionar correctament
els recursos, sense
retallar els serveis i
congelant els impostos.

Esquerra+Entesa
sempre hem defensat
un model de butlletí obert
a tots els ciutadans i
Entitats, contraris a la
utilització partidista d’un
mitjà públic (que paguem
tots els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de
l’alcalde, sense respectar
els criteris d’objectivitat
i rigor informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem a
utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
http://www.svmesquerra.com

El Partit dels
Socialistes de Sant
Vicenç de Montalt va
celebrar amb tots els
catalans i les
catalanes la Diada
Nacional de Catalunya
de 2012 i, conscients
del moment que
estem vivint, volem
reafirmar el nostre
compromís amb la
defensa de la identitat,
els drets i l’autogovern
del nostre país, amb la
defensa de l’Estatut, i
la defensa dels drets
socials dels catalans i
les catalanes.
Visca Catalunya!

www.svmont alt.cat

amag

svmontalt.catsvmontalt.cat

Els municipis que han obtingut l’aprovat són:
Mataró (68%), Premià de Mar (66%), Sant Vicenç
de Mont alt (59%), Pineda de Mar (56%), Arenys
de Mar (54%) i  Alella (51%). Els altres 24 municipis
que conformen la comarca han suspès el test.
Aquests bons resultats, pel que fa a transparència
informativa de la web municipal, se sumen als
relatius a número de visites i actualització de
continguts, que també situen a www.svmontalt.cat
entre les més actives i visitades de la comarca.
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Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

L'Ajunt ament edit a una Guia de Particip ació
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En democràcia, cada quatre anys, la ciutadania escollim els representants a l’Ajuntament. Però la participació
en els afers municipals no hauria de consistir tan sols en l’emissió del vot, sinó en un procés molt més
complex en què la ciutadania expressés les seves opinions i propostes en qualsevol moment, reduint el
distanciament entre ciutadania i Administració, i involucrant el ciutadà en la vida pública.

Arrenca un nou curs escolar a les aules santvicentines

Sant Vicenç de Montalt disposa del Reglament de Participació
Ciutadana, que va ser aprovat el 2005, i que aquest 2012 ha
estat revisat i aprovat per unanimitat de tots els grups
municipals.
Amb l’objectiu de donar a conèixer entre la ciutadania aquest
reglament i garantir el dret de tothom a participar en els
afers de la vila, la Regidoria de Participació Ciutadana ha
editat la Guia de Participació.
La guia, que s’ha fet arribar a totes les llars del municipi juntament
amb aquest butlletí, es presentarà públicament  el dimecres 3
d’octubre, a les 19.30h, al Centre Cívic El Gorg, en una sessió
conduïda per un expert en Participació com és en Quim Brugué,  a

Enguany, els centres educatius de Sant Vicenç acullen un total de 1.052 nens i nenes, 9 més que
el curs passat. D’aquests, 263 corresponen a l’escola Sant Jordi i 414 a l’escola Sot del Camp,
mentre que són 297, els alumnes que cursen els seus estudis a l’institut. Pel que fa a l’Escola
Bressol Municipal Els Garrofers, hi assisteixen 78 infants.

Aprofitant les vacances escolars, la Regidoria
d’Ensenyament ha escomès petites obres de
manteniment i reparacions diverses a les escoles,
com ara l’adequació dels patis i de les zones
d’aparcament, la renovació de la pintura del
menjador i la cuina de la bressola o la instal·lació
de cartells a les entrades del Sant Jordi i del Sot del
Camp, anunciant el nom del centre.
Pel que fa a les obres de construcció del nou institut,
malauradament la situació de crisi econòmica per
la qual travessa la Generalitat ha provocat una
demora en les previsions d’execució del projecte.

Tot i així, el Departament d’Ensenyament continua considerant prioritària la construcció d’aquest
institut i l’Ajuntament de Sant Vicenç treballa perquè mentre no entri en funcionament el nou IES, les
actuals instal·lacions puguin acollir els alumnes d’ESO i Batxillerat.

Nova temporada esportiva amb millores als equip aments

El Pavelló Municipal Toni Sors també ha vist canviar la fisonomia de
les seves grades, on llueixen unes noves rengleres de seients de
color blanc i vermell.
Aquestes no han estat les úniques feines que hi ha hagut des de
l’Àrea d’Esports aquestes últimes setmanes, ja que també s’ha estat
configurant la distribució d’horaris i espais per donar cabuda a les
entitats i clubs que fan ús de les instal·lacions municipals, al més d’un
centenar de persones, entre infants i adults, que participen a les
activitats organitzades per l’Ajuntament, i als alumnes de l’institut.

La Regidoria d’Esports ha aprofitat l’estiu per escometre obres de millora a les instal·lacions esportives
municipals, entre les quals cal destacar la remodelació dels 7 vestuaris del Camp Municipal de Futbol.
Aquesta actuació ha tingut un cost de 105.266,58 euros i s’ha finançat amb fons propis i amb una subvenció
del PUOSC.  Al camp de futbol, també s’han dut a termes obres de millora en el sistema de rec i s’han canviat
les banquetes, destinades als tècnics i jugadors suplents.

PIJ SVM
               Pel curs escolar 2012-2013 la Regidoria de Joventut ha apostat perquè el Punt

d'Informació Juvenil doni servei els dilluns, dimecres i divendres, d'11.30 a 12h, a l'IES de Sant
Vicenç, coincidint amb l'horari d'esbarjo dels alumnes, i tots els dimecres, de 16.30 a 18.30h,

a l'Espai Jove. Aquest servei de consulta i assessorament és gratuït i està
dirigit als i les joves de 12 a 30 anys del municipi.

Amb l’arribada de la tardor,
arrenca un nou curs polític que
serà especialment complicat per
la crisi i les retallades que arriben
des de les administracions
supramunicipals.
Una de les primeres
assignatures que l’Ajuntament
de Sant Vicenç ja ha començat a
afrontar és l’elaboració de les
ordenances fiscals i el
pressupost per a l’exercici 2013.
Uns números en què l’equip de
govern està treballant amb
l’objectiu de dissenyar una
proposta fiscal que inclogui la
congelació dels principals
impostos i taxes perquè no es
poden demanar més esforços
a aquells que més estant patint
els efectes de la crisi.
Tot i que estem treballant enmig
d’una gran incertesa, intentant
preveure la conjuntura més
pessimista i aplicant la màxima
austeritat a la despesa, la
voluntat del govern és
racionalitzar al màxim la
despesa sense que això afecti
els serveis que s’ofereixen a la
ciutadania. I aquesta voluntat es
veu refermada pels números
actuals que ens permeten
afirmar amb rotunditat que
l’Ajuntament de Sant Vicenç es
troba en una bona situació
econòmica, fruït d’una gestió
molt acurada dels recursos
municipals.
Però el nou curs polític planteja
també altres objectius pels quals
continuarem treballant per
aconseguir suport  -tècnic,
material i financer- de les
institucions supramunicipals.
L’atenció a les persones en
emergència social, l’impuls de
polítiques actives d’ocupació i de
suport al teixit productiu local, la
construcció del nou institut o la
millora de l’entorn urbà seran
altres de les nostres línies
mestres i en el que centrarem
tots els nostres esforços.

la qual s’ha convocat al teixit associatiu de Sant Vicenç. L’acte està obert a  tothom que vulgui assistir-hi.


